
 

 

 

A. Referat fra mødet  
1. Hastigheder på Jonstrupvej og Jonstrupvangvej 

Kurverne med resultaterne fra hastighedsmålingerne på Jonstrupvej ud for 
nr. 108 viser, at gennemsnitshastigheden er faldet fra 42km/t til 37km/t fra 
2021 til 2022. Da målingen ligger ca. 50m fra det bump, der blev fjernet 
pga. støjpåvirkning af de tilstødende boliger, og da beboerne ikke oplever 
at hastigheden er faldet, blev der ytret ønske om at få foretaget en ny må-
ling det pågældende sted. Furesø Kommune lovede at få foretaget en ny 
hastighedsmåling i foråret 2023. 
Den hævede flade ud for Jonstruphøj har ikke den ønskede effekt på bili-
sternes hastighed. Foranstaltningen vil blive ændret i 2023. 
Signalanlægget ved Mølledalen er et preferenceanlæg. VTGO vil se på 
om det er muligt at ombygge signalanlægget i 2023 

2. Bymæssig hastighed øst for rundkørsel 
Ved ophør af 40km/t zonen øst for rundkørslen opleves det, at bilisterne 
accelerer til landevejskørsel. Det er ønsket, at der opsættes en gentagelses-
tavle af byzonetavlen under tavlen med ophør af 40km/t zonen. VTGO 
lovede at sørge for at gentagelsestavlen blev opsat. 

3. Sikre Skoleveje 
Skolevejsanalysen er endnu ikke gennemgået med skolen. Mødet er fast-
lagt til medio januar. 
Borgere har påpeget den uoverskuelige krydsning af Jonstrupvej v Brin-
gevej. Der var ønske om, at 2-1 vejen blev ført helt frem til Bringevej. 
VTGO lovede at se på, om afmærkningen i krydset skal ændres. 

4. Hastighed på østlige del af Jonstrupvangvej 
Der var ønske om, at hastigheden blev nedsat på strækningen uden for 
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byzonen til 50km/t i lighed med Kirke Værløsevej. VTGO fortalte, at der 
vil blive udarbejdet en hastighedsplan for kommunens veje, hvor der vil 
blive taget stilling til, hvilke hastighedsbegrænsninger der bør være, så ve-
je, der fremstår ens, også har identiske hastighedsbegrænsninger.  

5. Bus til Sydlejren 
Det er korrekt, at det er lovet, at der vil komme bus til Sydlejren. Desvær-
re er der ikke økonomi til det pt. Furesø Kommune arbejder for i samar-
bejde med Ballerup og Egedal Kommuner at omlægge busruter, så der vil 
blive mulighed for busbetjening af området. 

6. Belysning på cykelsti mod Måløv Station langs Gammelvadvej og ind i 
Ballerup Kommune. 
VTGO er ikke bekendt med hvilke aftaler, der er indgået mellem Freja 
Ejendomme og Ballerup Kommune. I Furesø Kommune er der opsat pul-
lertlamper på stien – frem til kommunegrænsen. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


